



訂購滿新台幣2000元，外送地址位於台北市松山區、南港區、內湖區、信義區可享免費外送服務；消費滿1000元至1999元可享外送運費100元優惠；未達1000元須自付外送運費。

Free delivery for every order of TWD2000 or more to Songshan, Nangang, Xinyi, and Neihu districts. Special delivery charge of TWD100 for every order between TWD1000 and TWD1999.



紅酒慢燉美國牛
Red Wine
Braised US Beef
200



沙嗲雞腿
Satay Chicken
Thigh
150



破布子鱸魚
Roasted Seabass
150



蔥燒排骨 (台灣)
Braised Pork Loin
(Taiwan)
150



日式炸豬排 (台灣)
Tonkatsu Japanese
Deep-Fried Pork
(Taiwan)
120



美式香料烤魚
Roasted John Dory
120



壽喜豬 (台灣)
Pork Sukiyaki
(Taiwan)
120



希臘式米型麵
(蛋奶素)
Vegan Greek Orzo
150



其他 OTHER

如何訂購 HOW TO ORDER

請撥+886 2 2653 2899 或填寫以下預購單並交還給 Que餐廳。

Please call +886 2 2653 2899 or complete the form below in full and return to Que restaurant.

先生/ 太太/ 小姐 Mr/ Mrs/ Miss		聯絡電話 Phone	
姓氏 Family Name		名字 First Name	
地址 Address			
區域 District		郵遞區號 Postal Code	
公司 Company		統一發票號碼 Uniform Invoice Number	
電郵地址 Email			

訂購資料 ORDER DETAILS

餐點現點現做, 建議提前預訂, 請至少於外送或外帶提領前30分鐘進行訂餐, 不包括外送時間; 訂購20個以上敬請提前一天預訂。

As each dish is freshly prepared, please order at least 30 minutes in advance, excluding delivery time. For orders of 20 boxes or above, please order one day in advance.

數量 Quantity		總額新台幣 Total Amount TWD	
提領日期 / 時間 Pickup Date / Time		外送日期 / 時間 Delivery Date / Time	

支付方式 PAYMENT METHODS

<input type="checkbox"/> 現金 Cash	<input type="checkbox"/> 美國運通 Amex	<input type="checkbox"/> 蘋果支付 Apple Pay	<input type="checkbox"/> JCB
<input type="checkbox"/> LINE Pay	<input type="checkbox"/> 萬事達 MasterCard	<input type="checkbox"/> 銀聯 UnionPay	<input type="checkbox"/> Visa

信用卡姓名 Credit Cardholder Name			
卡號 Credit Card Number			
有效期限(月/年) Validity (MM/YYYY)		持卡人簽名 Cardholder Signature	

您的簽名必須與信用卡背面相同的簽名。

Your signature must match the signature on the back of the credit card.

我想訂閱意舍電子通訊, 獲得意舍酒店和餐廳的專屬優惠。
Yes, I would like to receive special offers and news from **amba** hotels and restaurants via enews.